
 

 

                        Ljubljana,  7. 5. 2025 
 

ZAPISNIK 
 
17. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 7. 
5.  2025 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 18:30 
do 20:40 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Maja Pohar Perme, Matic Ivančič, Patrik Riboli, Rok Trampuž 

in Gašper Krivec 
Odsotni:  Ivan Koncut 
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Zapisnik OVŠ (M. Šrekl) 

4. Predstavitev sprememb glede kategorizacij (M. Šrekl) 

5. Priprave na organizacija turnirjev Slovenia open, Future series in Comeba (G. Krivec in M. 
Šrekl) 

6. Kandidature za Evropska prvenstva (G. Krivec in M. Šrekl) 

7. Razno 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

D. Bajuk je predstavil sklepe pretekle seje.  R. Trampuž je predstavil kako poteka projekt 
mladinskih centrov v okviru srednjih šol. Realno naj bi projekt zaživel z sezono 2026/27. G. 
Krivec je uspešno sodeloval pri organizaciji univerzitetnega prvenstva. 
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
 

2. Realizacija finančnega plana (D. Bajuk, M. Šrekl) 

 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje. BZS je prejela prva sredstva od Fundacije za 
šport (polovica sredstev za člane), v prihodnjih dneh se bodo prejela še sredstva od mladincev. 
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Razpis od Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport je bil zaključen, rezultati se pričakujejo 
konec maja in nato prva sredstva v začetku julija.  

 

3. Zapisnik OVŠ (R. Trampuž) 

R. Trampuž je predhodno posredoval zapisnik OVŠ, ki ga je še predstavil na seji. M. Šrekl je 
predstavil še pogovore glede možnosti trenerske pomoči. Kot kandidat je bil predstavljen Miha 
Ivančič, ki bi delo opravljal kot pomočnik in obenem igralec. OVŠ je izpostavil problematiko 
izplačevanja nagrad za vodjo na posameznem turnirju. Do sedaj je vodja ekipe prejel enako 
nagrado kot spremljevalec, tako da se je predlagalo da bi vodji izplačalo dodatno nagrado. 

 

Sklep št. 2: 

UO je sprejel, da se z Mihatom Ivančičem sklene pogodba o sodelovanju (trener in igralec) za 
obdobje 1. 5. 2025 do 30. 6. 2026. 

 

Sklep št. 3: 

UO je sprejel zapisnik OVŠ in potrdil znesek vračila oz. kritja stroškov udeležbe Tima Bregarja 
na pripravah v Švici v višini 900,00 EUR.  

 

Sklep št. 4: 

UO je sprejel, da vodja ekipe (v primeru udeležbe vsaj 5 tekmovalcev) prejme 20% dodatka 
glede na celoten znesek nagrade. 

 

4. Predstavitev sprememb glede kategorizacij (M. Šrekl) 

M. Šrekl je pojasnil pogovore na OKS in glede sprememb pogojev kategorizacije. Dogovorjeno 
je bilo, da bodo v maju narejene določene spremembe in nato konec leta narejene še ostale 
spremembe.   

 

5. Priprave na organizacija turnirjev Slovenia open, Future series in Comeba (G. Krivec 
in M. Šrekl) 

M. Šrekl je povedal kako poteka organizacija mednarodnih turnirjev. Za september je potrjen 
Future series turnir in po tem turnirju še 1. Comeba turnir, ki trenutno še ne bo štela za jakostno 
lestvico. V naslednjih dneh se bo določil še kraj organizacije Junior turnirja.  

 

6. Kandidature za Evropska prvenstva (G. Krivec in M. Šrekl) 

M. Šrekl je povedal, da BZS ni bila uspešna pri kandidaturi za Evropsko mladinsko prvenstvo in 
Evropsko prvenstvo U15. Organizacija omenjenih prvenstev je bila zaupana Madžarski in 
Norveški. Obenem pa je bilo BZS ponujena organizacija Evropskega prvenstva do 17 let v letu 
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2027. R. Trampuž je kot selektor reprezentance do 15 let poudaril, da imamo perspektivno 
ekipo, ki bo nastopila na Evropskem prvenstvu do 17 let leta 2027 in bi bila zato organizacija 
smiselna.  

 

Sklep št. 5: 

UO je potrdil, da BZS kandidira za organizacijo Evropskega prvenstva do 17 let v letu 2027. 

 

7. Razno 

7. 1. Masters 2025 

M. Ivancic je izpostavil vprašanje glede Mastersa. Ker je bil Ivan Koncut odsoten se bo vprašanje 
posredovalo po elektronski pošti. 

 

7. 2. Pritožba glede organizacije veteranskega prvenstva 

UO je obravnaval pritožbo igralke na organizacijo državnega veteranskega prvenstva. Člani so 
se strinjali, da je bilo prvenstvo zgledno organizirano, omenjena pritožba pa se bo posredovala 
organizatorju (BK Ljubljana), da preveri glede možnih izboljšav. 

 

7. 3. Članarine za leto 2025 

UO je razpravljal o članarinah za leto 2025 in člani so se strinjali, da znesek ostane enak kot v 
koledarskem letu 2024.  

 

Sklep št.  6: 

Članarina za klube znaša 200,00 EUR (vračilo polovica zneska v obliki nagrad pri članih 
Ballpoola), za netekmovalne klube pa članarina znaša 50,00 EUR. 

 

7. 4. Nove članice 

M. Ivančič je povedal, da se je pridružil nov klub BK Tsunami Sežana. 

 

Sklep št. 7:  

UO je potrdil sprejem nove članice. 

 

7. 5. Izobraževanja 

M. Ivančič je podal še vprašanje glede izobraževanj v letu 2025. M. Šrekl je povedal, da je v planu 
izobraževanje za trenerja 1 v septembru, ter za trenerja 2 decembra. Ravno tako bo v 
septembru organiziran licenčni seminar. Planirani termini so: 
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Trener 1 
29.-31.8.2025  
5.-7.9.2025  
 
Licenčni seminar 
14.9.2025 - v okviru Junior turnirja 
 
Trener 2 
27.-30.11.2025 
11.-14.12.2025 
 
Sklep št. 8: 
Člani UO so potrdili termine za izvedbo trenerskih usposabljanj, ki bodo izvedena pod pogojem, 
da bo na tečaj prijavljenih vsaj 10 trenerjev.  Poleg tega so potrdili še znesek kotizacije, ki bo za 
tečaj za trenerja 1 ali 2 znašal: 450,00 EUR za prvega trenerja iz kluba,  340,00 EUR za  drugega 
trenerja iz kluba in 270,00 EUR za tretjega trenerja iz istega kluba 

 

7. 6. Nastopi mlajših igralcev 

M. Pohar Perme je predlagala, da je potrebno določiti pravilo, da se na mladinskih turnirjih 
lahko delegira igralce, če le te nastopijo vsaj na enem mladinskem turnirju.  

 

Sklep št. 9: 

UO je sprejel, da OVŠ do začetka nove sezone pripravi predlog. 

 

7. 7. Tretja liga 
M. Pohar Perme je predstavila dogajanje na zadnjem dnevu tretje lige, kjer je večina ekip 
odpovedala udeležbo in se zato ostali dve ekipi nista udeležili tekmovalnega dneva. 
Koordinator je vse zmage pripisal le eni ekipi, kljub temu da so bile odpovedi ekip različne oz. 
dve ekipi sploh nista odpovedali. Predlagala se je sprememba, saj je vsaka odpoved povzročila 
nadaljnje odpovedi (ekipa, ki je imel zaradi poprejšnjih odpovedi na sporedu le še eno tekmo, 
se je odločila, da ne nastopi in tako preda še to preostalo tekmo), tako da na koncu ni bila 
izpeljana niti ena tekma. Glede na to bi se rezultati tekem zabeležili skladno s sosledjem 
odpovedi. Na sporedu je bilo 6 tekem. 

 

Sklep št. 10: 

UO je sprejel, da se upošteva vrstni red odpovedi in s tem predanimi tekmami. Na podlagi tega 
se določi nov vrstni red. 
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7. 8. Uvedba tekmovanja po sistemu 'švicarska lojtra' 
M. Pohar Perme je izpostavila vprašanje glede uvedbe 'švicarske lojtre' v različne starostne 
kategorije in komu se lahko dovoli nastop na omenjenih turnirjih. Sistem 'švicarske lojtre' se bi 
uvedel na B turnirjih v starostnih kategorijah U11, U13 in U15. 
 
7. 9.  Delovno mesto sekretarja 
Predsednik je predstavil problematiko glede delovnega mesta sekretarja, ki je bilo od lanskega 
leta nezasedeno. V zadnjem času je opravil nekaj razgovorov in na podlagi tega je predstavil 
najbolj primerno kandidatko. To je Andreja Turk, ki je do nedavnega delala pri Evropski 
badmintonski zvezi. Po opravljenih razgovorih z Andrejo, je le-ta potrdila da je pripravljena 
prevzeti mesto sekretarja BZS, na začetku kot polprofesionalno delovno mesto v prihodnje pa 
polna delovna zaposlitev.  
 
Sklep št. 11: 
Člani UO so sprejeli, da se z Andrejo Turk sklene pogodbo in jo potrdi na delovno mesto 
sekretarja BZS. 
 
Zapisal:             
Matevž Šrekl 

    Dejan Bajuk,   
                               predsednik BZS  


